
P R O T O K Ó Ł  Nr XXV/2016
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 czerwca 2016 r.

Początek sesji godz. 8.30
Zakończenie sesji godz. 9.04

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 14
Radny nieobecny -   1
Radny nieobecny -  Grzegorz Walaszczyk

  

Adn. pkt 1. Otwarcia XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej  –  Radosław  Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.
Następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
4. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku utworzenia uzdrowiska w Miłomłynie
5. Rozpatrzenie sprawozdań finansowych za 2015 rok, sprawozdania Burmistrza Miasta 

i  Gminy  Miłomłyn  z  wykonania  budżetu  za  2015  rok  oraz  wniosku 
o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu.

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 
rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu,

• podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta 
i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:
• ustanowienia Statutu „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”
• wyrażenia  opinii  uznania  lasów stanowiących  własność  Skarbu  Państwa  za 

lasy ochronne
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
8. Wolne wnioski i informacje
9. Zakończenie obrad sesji

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.
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Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  protokół  został  przyjęty 
jednogłośnie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad: „Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów”.

Adn. pkt 3. Radny  Franciszek  Brzozowski  ponowił  prośbę  z  poprzedniej  sesji 
o  przedłożenie  protokołu  odbioru  remontu  odcinka  nawierzchni  drogi  -  ul.  Rynkowej 
w Miłomłynie. Prosi o interwencję w sprawie poprawienia nawierzchni tego odcinka drogi. 
Ponadto zapytał, czy w środkach przeznaczonych na promocję gminy przewidziano pulę do 
wykorzystania na akcję promocyjną związaną z uzyskaniem przez Miłomłyn statusu obszaru 
ochrony uzdrowiskowej. Wie, że informacja o uzyskaniu przez Miłomłyn statusu uzdrowiska 
nie za bardzo się rozniosła nawet w powiecie. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  radny otrzyma 
kopię protokołu odbioru robót związanych z remontem odcinka nawierzchni ul. Rynkowej po 
sesji.  Listy  informacyjne  wraz  z  rozporządzeniem  o  uzyskaniu  przez  Miłomłyn  statusu 
obszaru  ochrony  uzdrowiskowej  zostały  wysłane  do  Wojewody,  Starosty oraz  Marszałka 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Informuje o tym również potencjalnych inwestorów, 
m. in. KGHM Polska Miedź. W sprawie promocji gminy planuje zorganizować konferencję, 
by nagłośnić ten fakt. Wydatki zaplanowane w budżecie gminy na ten rok na promocję trzeba 
będzie zwiększyć. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad: „Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań 
podejmowanych w kierunku utworzenia uzdrowiska w Miłomłynie”.

Adn. pkt 4. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku utworzenia 
uzdrowiska w Miłomłynie”.  

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 5.  Rozpatrzenie sprawozdań finansowych za 2015 rok, sprawozdania Burmistrza 
Miasta  i  Gminy Miłomłyn  z  wykonania  budżetu  za  2015 rok  oraz  wniosku o  udzielenie 
Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekt  uchwały 
w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego za 2015 rok wraz ze sprawozdaniem 
z  wykonania  budżetu.  Poinformował,  że  sprawozdanie  finansowe  za  2015  rok  oraz 
sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  2015  rok,  były  przedstawione  radnym  wcześniej 
i omówione na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Do projektu uchwały na posiedzeniach 
komisji nie zgłoszono uwag. 

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

Następnie  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Radosław Gross  wystąpił  z  wnioskiem 
o podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu.  

Na ustawowy skład Rady liczący 15 radnych, aktualnie obecnych było 14 radnych, 
głosowało 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia 
sprawozdania  finansowego  za  2015  rok  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu. 
została podjęta. 

Uchwała Nr XXV/131/2016
wg załącznika Nr 4 do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  projektu  uchwały 
w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  absolutorium  z  tytułu 
wykonania budżetu za 2015 rok. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  uchwałę  Nr  RIO.VIII-0120-171/16 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 4 kwietnia  2016 r. 
w  sprawie  wydania  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  sprawozdaniu  z  wykonania 
budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn za 2015 rok.

Uchwała RIO wg załącznika
Nr 5 do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna  Rady 
Miejskiej w Miłomłynie wystąpiła do niego z wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn za rok 2015. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

Wniosek Komisji Rewizyjnej został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Olsztynie. RIO po zapoznaniu się z wnioskiem podjęła uchwałę Nr RIO.VIII-0120-305/16 
z  dnia  31  maja  2016  roku  w  sprawie  zaopiniowania  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady 
Miejskiej w Miłomłynie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 
2015 r. Następnie Przewodniczący przedstawił uchwałę RIO. 

Uchwała RIO wg załącznika
Nr 7 do protokołu.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  udzielił  głosu 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Stanisławowi Siwkowskiemu.

Burmistrz Miasta i Gminy odczytał wystąpienie na temat wykonania budżetu gminy 
za rok 2015.

Wystąpienie Burmistrza
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 
rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2015 rok. 

Na ustawowy skład Rady liczący 15 radnych, aktualnie obecnych było 14 radnych, 
głosowało 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  udzielenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 
rok została podjęta.   

Uchwała Nr XXV/132/2016 
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski podziękował radnym za udzielenie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2015 r. Poinformował, że myśli, iż w tym 
roku  uda  się  gminie  zrobić  więcej,  m.  in.  dokonać  naprawy  dróg,  modernizacji  stacji 
uzdatniania wody w Miłomłynie. Ponadto w tym roku gmina złoży wniosek na pozyskanie 
środków na oczyszczalnię ścieków w Miłomłynie. 

W tym momencie  Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross  zaproponował 
przejście do kolejnego punktu porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawie.”
 

Adn. pkt 6.  Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross przedłożył  projekty uchwał 
w sprawie:

ustanowienia Statutu „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Komisja  Uzdrowiskowa  pozytywnie 
zaopiniowała Statut „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”. Następnie odczytał treść 
opinii  Komisji  Uzdrowiskowej  w  sprawie  Statutu  „Obszaru  Ochrony  Uzdrowiskowej 
Miłomłyn” (załącznik nr  10 do protokołu).  Przypomniał  również,  że  projekt  uchwały był 
omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje nie zgłosiły uwag do projektu 
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uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie ustanowienia Statutu „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustanowienia  Statutu 
„Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn” została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXV/133/2016
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

wyrażenia  opinii  uznania  lasów  stanowiących  własność  Skarbu  Państwa  za  lasy 
ochronne

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie  wyrażenia opinii uznania lasów stanowiących własność Skarbu Państwa za lasy 
ochronne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  wyrażenia  opinii  uznania 
lasów stanowiących własność Skarbu Państwa za lasy ochronne została podjęta. 

Uchwała Nr XXV/134/2016
wg załącznika Nr 12 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omówiony  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie zmian w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2016 rok została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr XXV/135/2015
wg załącznika Nr 13 do protokołu.

Adn. pkt 7.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował,  że 
odpowiedzi  na  zapytania  radnego  F.  Brzozowskiego  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  udzielił 
w punkcie 3 porządku obrad.

Adn. pkt 8. Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  pani  Donela  Zegadło  poinformowała,  że  teren 
znajdujący się po lewej stronie drogi wyjazdowej z Liksajn na byłą trasę E 7 (przy kapliczce) 
został porośnięty krzakami, co utrudnia kierowcom wyjeżdżającym widoczność. Zapytała, do 
kogo należy zgłosić się w sprawie poprawy widoczności w tym miejscu. Ponadto zgłosiła, że 
zarósł brzeg jeziora w Liksajnach. Zapytała, czy mieszkańcy mogą swoim sposobem oczyścić 
plażę i powiększyć ją o kilka metrów i z kim w tej sprawie należy rozmawiać.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że w sprawie poprawy 
widoczności  z  tej  drogi  wyjazdowej  sołectwo  powinno  zwrócić  się  do  Zarządu  Dróg 
Powiatowych w Ostródzie.

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poinformował,  że  ostatnio  zgłaszał  ten  problem 
przedstawicielom ZDP, ale bezskutecznie.

Burmistrz Miasta i Gminy zadeklarował, że skontaktuje się telefonicznie w tej sprawie 
z  ZDP.  W  kwestii  oczyszczenia  brzegu  jeziora  w  Liksajnach  poinformował,  że  należy 
sprawdzić, do kogo należy to jezioro, a następnie zwrócić się w tej sprawie do właściciela na 
piśmie.  

Adn. pkt 9. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XXV  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała:
K. Staszyńska Przewodniczący Rady Miejskiej

Radosław Gross
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